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M Wolfs

Van: M Derrez

Verzonden: donderdag 10 maart 2016 13:31

Aan: I Beenders

CC: M Wolfs; H Litjens

Onderwerp: RE Wijk/dorpsraden en MSJS

Urgentie: Hoog

Beste mevrouw Beenders, beste Conny, 

 

Via wethouder Litjens heb ik onderstaande mail van u ontvangen. U stelt de wethouder een aantal vragen over de 

wijk- en dorpsraden (WDR) in relatie tot het project MSJS. In deze mail geef ik, namens de wethouder, antwoord 

op uw vragen. 

 

1) is er een overzicht van wat er is aangevraagd door de wijk/dorpsraden? Staat daar op aangegeven 

wat wel en niet is toegekend? Kan ik dit ontvangen? 

 

Antwoord: Ja, er is een overzicht van de door de WDR aangevraagde activiteiten. Hierop staat wat de Regiegroep 

MSJS aan B&W voorstelt wel en niet toe te kennen. Dit overzicht maakt deel uit van het B&W advies dat in de 

B&W vergadering van 15 maart a.s. wordt besproken. Daarna wordt het besluit op de gebruikelijke wijze 

openbaar. 

 

2) wat zijn de criteria waaraan een aanvraag moet voldoen? 

 

Antwoord: De documenten waar deze criteria instaan worden in het bestuurlijke informatiesysteem gezet. De 

document staan er vanaf vandaag in. 

 

3) zijn deze criteria gelijk aan die van de voorafgaande jaren? 

 

Antwoord: Ja, dit zijn de criteria die bij de start van het project MSJS door de gezamenlijke partners zijn 

afgesproken. 

 

4) het project MSJS hoeveel geld is daar voor beschikbaar? 

 

Antwoord: Dit staat vermeld in het B&W advies dat in de B&W vergadering van 15 maart a.s. wordt besproken. 

Daarna wordt de raad hierover op de gebruikelijke wijze (TILS) geïnformeerd. 

 

5) klopt het dat er is gekozen om hierop niet te bezuinigen (keuze catalogus 121) en dit te bezien 

nadat de evaluatie 2015 heeft plaatsgevonden? 

 

Antwoord: Ja, dat klopt. 

 

6) het overschot van de wijkraden gaat dat in de pot van MSJS? 

 

Antwoord: Het deel van het budget dat beschikbaar is voor MSJS en niet besteed wordt, blijft voor dit doel 

gereserveerd. 

 

7) zit er nog een reserve in de pot?  

 

Antwoord: Ja, er is sprake van een reserve van in vorige jaren niet besteed budget. Dit staat vermeld in het B&W 

advies dat in de B&W vergadering van 15 maart a.s. wordt besproken. 

 

8) wat is het saldo inclusief reserve en overschot 2015 van MSJS? 

 

Antwoord: Dit staat vermeld in het B&W advies dat in de B&W vergadering van 15 maart a.s. wordt besproken. 

 

Bijeenkomst 22 maart a.s. 

U vraagt of het mogelijk is dat een raadslid de bijeenkomst met de WDR als toehoorder bijwoont. Dit overleg met 

de WDR is een ambtelijk overleg. Hierin wordt het project MSJS als zodanig besproken, c.q. de evaluatie 

daarover. Na dit gesprek zal B&W een standpunt innemen over de evaluatie en de voortgang van het project 

MSJS. Daarna wordt de raad een voorstel voorgelegd ter besluitvorming. Het ligt niet in de lijn dat in dit stadium 

raadsleden aan het gesprek deelnemen. 
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Ik hoop dat ik u vragen voldoende heb beantwoord. Indien u nog vragen heeft kunt u contact op nemen met de 

wethouder. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Monique Derrez 

Beleidsmedewerker, afdeling Onderwijs Cultuur Sport en Welzijn (OCSW) Gemeente Weert 

 

 

----------------------------------------------------- 

 

    Postbus 950, 6000 AZ Weert 

    Wilhelminasingel 101 Weert 

    (0495) 57 50 00 

    m.derrez@weert.nl 

    www.weert.nl  

    @gemeenteweert 

 

 

 

 

 

 

 

� Denk aan ons milieu. Is het echt nodig dat u deze e-mail afdrukt? 

 

 

 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: I Beenders <I.Beenders@weert.nl> 
Datum: 9 maart 2016 23:18:04 CET 
Aan: H Litjens <H.Litjens@weert.nl> 
Kopie: M Wolfs <M.Wolfs@weert.nl> 
Onderwerp: Wijk/dorpsraden en MSJS 

Harrie, 
 
Ik heb een aantal vragen over de wijk/dorpsraden en MSJS. 
Wellicht is het mogelijk deze  voor de commissievergadering van a.s. te beantwoorden. 
1) is er een overzicht van wat er is aangevraagd door de wijk/dorpsraden?  Staat daar op 
aangegeven wat wel en niet is toegekend? Kan ik dit ontvangen? 
2) wat zijn de criteria waaraan een aanvraag moet voldoen? 
3) zijn deze criteria gelijk aan die van de voorafgaande jaren? 
4) het project MSJS hoeveel geld is daar voor beschikbaar? 
5) klopt het dat er is gekozen om hierop niet te bezuinigen ( keuze catalogus 121) en dit te 
bezien nadat de evaluatie 2015 heeft plaatsgevonden? 
6) het overschot van de wijkraden gaat dat in de pot van MSJS? 
7) zit er nog een reserve in de pot?  
8) wat is het saldo inclusief reserve en overschot 2015 van MSJS? 
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Op 22 maart is er een bijeenkomst voor de wijkraden inz. MSJS. Is het mogelijk voor een 
raadslid om deze bijeenkomst als toehoorder bij te wonen. 
 
 
Met vriendelijke groet 
Conny Beenders-van Dooren 
DUS Weert 


